
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Zuhal Demir,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Steven Vandeput,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Kent u Fran al? Fran is 26 jaar en woont in Peer-Centrum. Sinds 2021 maakt ze 
deel uit van het bestuur van onze lokale N-VA-afdeling. Een jaar eerder begon haar 
politieke avontuur al in het Vlaams Parlement in Brussel, waar ze nog steeds werkt 
als parlementair medewerker van Vlaams Parlementslid en schepen Rita Moors.

Met haar achtergrond in economische wetenschappen en haar ervaring in het parle-
ment is Fran vastbesloten om zich in te zetten voor de belangen van de Perenaar en de 
Vlaming. Ze heeft een diepgaande interesse in thema’s als (sociale) economie en werk, 
wetenschap en innovatie en mobiliteit. “Ik wil mij inzetten voor een zelfstandiger en 
economisch sterk Vlaanderen, waar welvaart en sociale thema’s hand in hand gaan en 
waar het goed leven is voor iedere Limburger.”

Hart verloren aan Noord-Limburg
Frans toewijding aan de N-VA en haar betrokkenheid in het Vlaams Parlement hebben 
haar passie voor Peer en Limburg alleen maar versterkt. “Ik heb mijn hart verloren 
aan Noord-Limburg, een regio die heel specifieke behoeften heeft – dat ervaar ik elke 
dag. Die behoeften wil ik ook aankaarten in Brussel, zodat de stem van onze regio er 
krachtig weerklinkt. En onze belangen daadwerkelijk op het hoogste niveau worden 
behartigd.”

Kiest u voor een stem voor Peer en Limburg? Stem dan voor Fran en laat 
zo uw stem tellen voor Vlaamse Welvaart.

Rita Moors over Fran Gysen

Fran Gysen, uw stem voor Peer in het Vlaams Parlement

Fran Gysen
    4de opvolger 
   Vlaams Parlement

Rita Moors
    4de plaats 
   Vlaams Parlement

Als Vlaams Parlementslid ben ik trots dat 
mijn parlementair medewerkster Fran 
zich inzet voor de samenleving. En dat ze 
als jonge, gemotiveerde en veelbelovende 
kandidaat naar voren geschoven wordt 
voor de nationale verkiezingen.”

Peer
APRIL 2024, NR. 1 I V.U.: DAVY PUT, SALIESTRAAT 34 3990 PEER
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Maak kennis met Jore Wouters, onze nieuwste versterking.

Jore, vertel eens wie je bent.
Ik ben Jore, 24 jaar oud, student rechten 
en geboren en getogen Wijchmalenaar, 
een van de mooie Peerse kerkdorpen. De 
kleuter- en lagere school doorliep ik in de 
Ticheleer hier in Wijchmaal. Mijn mama 
is daar kleuterleidster. Mijn middelbaar 
diploma Latijn-Wiskunde behaalde ik aan 
het Don Bosco-college in Hechtel.
Ondertussen studeer ik rechten aan de 
Universiteit Hasselt en zit daar ook op 
kot. Dit jaar rond ik mijn studies af, 
alvorens mijn baliestage als advocaat te 
beginnen. Naast studeren werk ik ook 
al een heel aantal jaren in brasserie ’t 
Onderwerp in Lommel, nog steeds met 
evenveel plezier als de eerste dag. 

Een werkende student in de lokale 
politiek is niet evident. Vanwaar 
die keuze?

Het is vaak zo dat rechten en poli-
tiek hand in hand gaan, ook voor mij. 
Doorheen mijn studie is de interesse in 
politiek gestaag gegroeid. Bovendien ben 
ik niet iemand die graag te lang stil zit, 
mijn dagen heb ik liefst goed gevuld. 
De stad Peer heeft ons nog zoveel moois 
te bieden, kansen die nog niet gegrepen 
zijn. Daar wil ik graag mijn steentje aan 
bijdragen. Voor mij is het ook belangrijk 

dat de jeugd in de gemeente niet vergeten 
wordt. Graag zou ik ook de brug vormen 
tussen het woord van de burger en de 
zogenoemde ivoren toren waar het beleid 
zich soms in bevindt.

Waarom de N-VA?
De keuze voor de N-VA was voor mij evi-
dent. Niet alleen omdat ik op nationaal en 
Vlaams niveau geloof in het verhaal van 
de N-VA, ik sta ook achter de standpun-
ten van de partij. Ook op gemeentelijk 
vlak is de N-VA de enige partij die écht 
bij mijn gevoel aanleunt en die écht doet 
waar ze voor staat. Sinds begin 2023 ben 
ik bestuurslid van N-VA Peer. In oktober 
wil ik mij ook kandidaat stellen voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. U mag erop 
vertrouwen dat ik het nodige engagement 
op mij zal nemen. Waar u zeker op mag 
rekenen is dat ik mijn ambitie en en-
gagement zal inzetten voor Peer en zijn 
inwoners. Ook zal ik mijn best doen om 
een aanspreekpunt, en waar nodig, een 
brug te zijn voor alle Perenaars. Ten slotte 
vind ik het erg belangrijk dat jongeren 
zich durven uitspreken en tonen. Dus 
voilà, hier ben ik!

Waar besteed je nog tijd aan?
Zoals ik al zei, heb ik een goedgevulde 

agenda. Heel erg veel tijd voor hobby’s 
heb ik dan ook niet. Ik probeer de laatste 
tijd wel wat meer te sporten, waaronder 
lopen en fietsen. Goed voor de gezond-
heid! Anderzijds ga ik wel regelmatig 
gezellig iets drinken of een hapje eten 
met mijn vriendin, vrienden of familie. 
U kunt me vast wel eens in Peer tegenko-
men. Hopende u hier of daar in levenden 
lijve te mogen ontmoeten.

Nu, op mijn zeventigste, woon ik in het centrum van Peer op de markt, waar ik zicht heb 
op heel wat Peerse activiteiten. Na mijn pensionering ben ik nog meer de politiek, die 
toch een groot deel van ons leven bepaalt, gaan volgen. Mijn voorkeur was de N-VA, met 
de ideeën en standpunten van de partij kan ik mij het beste vereenzelvigen.

Beter Peer
Alleen aan de zijlijn staan is niet mijn ingesteldheid, de wil was er om mij te engageren 
voor het algemeen belang. De voorzitter van N-VA Peer heeft mij gerekruteerd voor het 
bestuur. Zo kan ik mij inzetten voor en bijdragen aan een beter Peer.

Paarden en reizen
Met paarden bezig zijn en reizen zijn mijn hobby’s. Komische films zijn altijd aan mij be-
steed. U kunt mij wel ergens in Peer in een café of restaurant tegenkomen. Op eetdagen 
van verenigingen en evenementen in Peer ben ik ook te vinden. 

Met Vlaamse groeten

Na de opleiding in de technische school voelde ik mij in navolging van heel wat familieleden aangetrokken tot defensie. 
Ik trad toe tot het Special Operations Regiment. Ik diende 37 jaar in het 1Batallion Para in Diest.

Jore Wouters versterkt N-VA Peer

Nieuw bestuurslid Staf Devrindt stelt zich voor

Staf Devrindt

www.n-va.be/peerpeer@n-va.be N-VA Peer



Provincie weigert vergunning

Biogascentrale Pataga: u 
maakt zich terecht zorgen
Is de vergunning voor de biogasinstallatie in Grote Brogel 
verantwoord? De buurtbewoners maken zich zorgen. En 
terecht! Een risicovolle installatie in de buurt van huizen, 
recreatie- en natuurgebied is om problemen vragen.

Textielbedrijf Pataga wil de biogas- of biomassacentrale in 
Grote Brogel opnieuw opstarten. Na verschillende procedurele 
kwesties en een afgekeurde vergunning diende het bedrijf in 
februari een nieuwe aanvraag in voor de heropening van de 
centrale. De onvergunde installatie die er al staat, wordt deels 
afgebroken en opnieuw opgebouwd en voor het overige gedeel-
te geregulariseerd. De buurtbewoners maken zich zorgen. En 
terecht! 

Invloed op de gezondheid van omwonenden en milieu
In het dossier ontbreken essentiële stukken over de overlast en 
gezondheid. Stoffen zoals fijn stof, CO, CO2, zwavel en dioxi-
nes zijn slecht voor de luchtkwaliteit en dus de levenskwaliteit 
van de omwonenden. De geur en geluidshinder zouden “aan-
vaardbaar” zijn. De biogasinstallatie zou géén hinder mogen 
veroorzaken. De effecten op het watersysteem, de luchtkwali-
teit, de biodiversiteit en het risico op ongevallen of rampen zijn 
niet te onderschatten en worden niet besproken. Die risicovolle 
installatie in de nabijheid van woonbebouwing, een recreatie- 
en natuurgebied en speeltuin is dan ook om problemen vragen. 

Toch goedkeuring door college van burgemeester en
 schepenen
Pataga leverde een gebrekkige vergunningsaanvraag in. Aan 

de voorwaarden van het BPA (Bijzonder plan van aanleg) werd 
niet voldaan. Logische bedenkingen en bezorgdheden, de 
negatieve gevolgen voor de omwonenden en een zeer negatief 
openbaar onderzoek hebben het College van Burgemeester en 
Schepenen er niet van weerhouden toch een voorwaardelijk 
gunstig advies uit te brengen. Het dossier is behandeld door de 
Limburgse Deputatie en de vergunning werd terecht gewei-
gerd.

Wat is een biogascentrale?
Een biogascentrale is een installatie die organisch materiaal 
zoals mest, voedselresten of plantaardig materiaal afbreekt 
door middel van bacteriën, en daarbij biogas produceert. 
Dat biogas bestaat voornamelijk uit CO2 en methaangas. Na 
vergisting gaat de reststof naar een drooginstallatie en wordt 
afgevoerd.

Is biogas duurzame energie?
Biogascentrales worden vaak voorgesteld als een duurzame 
manier voor de opwekking van energie. Echter, bij de ver-
gisting komen CO2 en andere schadelijke stoffen vrij. Het 
transport van de nodige materialen brengt ook vervuiling met 
zich mee.

Impact op de mobiliteit
Het is onduidelijk van waar al dat materiaal komt. De stroom 
aan vrachtwagens komt bovenop de stroom van vrachtwagens 
met synthetische grondstoffen die het bedrijf nodig heeft en 
de afvoer van afgewerkte producten en afvalstoffen. In totaal 
zullen er op jaarbasis 5.000 vervoersbe-
wegingen (vrachtwagens) naar de site 
zijn. Een stijging van ruim 400 procent 
zwaar vrachtverkeer zal meer gevaar op 
de weg zorgen.

Jore Wouters

www.n-va.be/peerpeer@n-va.be N-VA Peer
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